



家用电器检测认证

Household appliances testing and certification

CTNT™

深圳市中为检验技术有限公司

关于我们 About us

深圳市中为检验技术有限公司由从事检测认证行业十余年的多位认证专家，对检测技术具有多年开发经验的技术专家、以及具有高学历背景的创新人才团队组成。拥有国家资质认定的第三方检测机构、中国认可国际互认检测实验室、中国能效标签备案实验室，所在地发改局备案的“量子光电磁检验检测技术公共服务平台”、检测行业创新技术研究基地等多项资质荣誉。是一家对于检测技术有绝对实力、对于市场准入和检测认证具有较深入研究和剖析的专业、权威第三方检测机构。

中为检验技术以“科学、创新、严谨、高效”为生存和发展的质量方针。在运行和管理过程中严格按照 ISO 17025 (GB/T 27025) 检测及校准实验室能力通用要求、GB/T 27425 科研实验室良好规范进行实验室规范运作，力求检测结果精准、认证过程高效、客户服务满意。

中为检验技术现建激光实验室、电气性能实验室、光学性能实验室、可靠性实验室、材料实验室、能效实验室共六大实验科室。特别对于光学和美容仪器有创新性和领先于行业的检测技术研究。能为社会提供激光、电子电器、蓝光防护、机械设备、家用电器、照明电器、信息通讯、人工智能、医疗美容等众多产品的质量分析、检测认证、市场准入咨询等多方位专业技术服务。

中为检验技术将为客户提高产品质量和减小合规风险作为第一社会责任，在检测认证过程中秉持公正科学的原则，为客户为社会提供专业优质的检验检测技术服务。同时为质量传递信任、为推动科学技术进步做出有力的贡献。

权威资质授权

- 中国认可、国际互认实验室（证书号 L15898）
- 资质认定第三方检测机构（证书号 202119015918）
- 中国能效标签备案实验室（证书号 2021-032260）
- 公共技术服务平台（深龙岗发改〔2021〕0184 号）

五大事业中心

- 激光检测事业中心
- 美容仪检测事业中心
- 机械检测事业中心
- 家电电器检测事业中心
- 综合检测认证事业中心

CTNT is composed of multiple certification experts who have been engaged in the testing and certification industry for more than ten years, technical experts with years of development experience in testing technology, and a team of innovative talents with a high degree of education. Third-party testing institutions with national qualifications, China accredited international mutual recognition testing laboratories, China energy efficiency label filing laboratories, "quantum photoelectromagnetic inspection technology public service platform" filed by the local Development and Reform Bureau, and innovative technology research bases for the testing industry And many other qualifications and honors. It is a professional and authoritative third-party testing organization with absolute strength in testing technology and in-depth research and analysis on market access and testing certification.

CTNT adheres to the quality policy of "science, innovation, rigor, and efficiency" for survival and development. In the process of operation and management, strictly follow the ISO 17025 (GB/T 27025) general requirements for testing and calibration laboratory capabilities, GB/T 27425 scientific research laboratories, and conduct laboratory standardized operations, and strive for accurate test results, efficient certification processes, and customers Satisfactory service.

CTNT currently has six major laboratory departments: laser laboratory, electrical performance laboratory, optical performance laboratory, reliability laboratory, materials laboratory, and energy efficiency laboratory. Especially for optical and beauty equipment, it has innovative and industry-leading testing technology research. It can provide the society with multi-faceted professional technical services such as laser, electronic appliances, blue light protection, mechanical equipment, household appliances, lighting appliances, information communication, artificial intelligence,

As the first social responsibility of improving product quality and reducing compliance risks for customers, CTNT will uphold the principles of fairness and science in the testing and certification process, and provide customers with professional and high-quality inspection and testing technical services for the society. At the same time, it delivers trust in quality and makes a strong contribution to the advancement of science and technology.

QUALIFICATION & AUTHORIZATION

- CNAS ILAC (L15898)
- China Metrology Accreditation (202119015918)



家用电器质检报告

Household appliances quality test report

- 中为检验技术为全国少数同时具有 GB 4706 系列多种类型家电 CNAS、CMA 资质授权第三方检测机构
- CNAS ILAC (L15898) 、CMA (202119015918) for GB 4706 various types of household appliances

检测标准 Test standard

- GB 4706.1 家用和类似用途电器的安全 第 1 部分:通用要求
Household and similar electrical appliances-Safety Part 1:General requirements
- GB 4507.xx 家用和类似用途电器的安全 xx 器具的特殊要求
Household and similar electrical appliances-safety - Particular requirements for appliances for xx

检测产品 Test product

- 厨房加工类家电 Kitchen processing appliances
- 食物储藏类家电 Food storage appliances
- 空气调节类家电 Air conditioning appliances
- 个人护理类家电 Personal Care Appliances
- 衣物处理类家电 Clothes Treatment Appliances
- 杀菌除害类家电 Sterilization and detoxification of household appliances
- 清洁卫浴类家电 Cleaning bathroom appliances
- 娱乐服务类家电 Home appliances for entertainment services



家用电器国际认证

家用电器国际认证

Home Appliances International Certification

■ 中为检验技术为全国少数同时具有 IEC 60335 系列多种类型家电及多国标准号的 CNAS 资质授权第三方检测机构

■ CNAS ILAC (L15898) for IEC 60335 various types of household appliances

认证标准 Test standard

● 安规 Safety

■ IEC、EN、BS、K、J、AS/NZS 60335-1

■ IEC、EN、BS、K、J、AS/NZS 60335-2-xx

■ 中为检验技术具有家用电器 60335 系列基本覆盖全类目的 CNAS 和 CMA 授权资质，不一一例举，可以查询本机构 CNAS 认可附表为准，本机构认可编号 L15898，CNAS 查询链接 https://las.cnas.org.cn/LAS_FQ/publish/externalQueryL1.jsp

CTNT has the CNAS and CMA authorization qualifications for the 60335 series of household appliances that basically cover all categories. I will not list them all here. You can check the CNAS accreditation schedule of the agency.
https://las.cnas.org.cn/LAS_FQ/publish/externalQueryL1.jsp

● 电磁兼容 Electromagnetic Compatibility

■ CISPR 14-1/-2

■ EN、BS 55014-1/2

■ FCC PART15, PART18

■ KN 14-1/2

■ J 55014

■ AS NZS CISPR 14-1

认证类型 Certification item

■ 国际电工 IEC、CB (适用于东亚、中东、非洲)

International Electrotechnical IEC, CB (applicable to East Asia, Middle East, Africa)

■ 欧盟 CE 认证

European Union CE

■ 日本 PSE 认证

Japanese PSE

■ 英国 UKCA 认证

United Kingdom UKCA

■ 澳洲 SAA (RCM) 认证

Australia SAA (RCM)

■ 美国 FCC 认证

America FCC

■ 韩国 KC 认证

Korea KC

■ 加拿大 IC 认证

Canadian IC



家用电器 UL 检测报告

UL Standard Test Report for Household Appliances

- 中为检验技术为同时具有多种类型基本覆盖全类目家电 UL 标准的 CNAS 授权第三方检测机构
- CNAS ILAC (L15898) for UL standard various types of household appliances

检测标准 Test Standard

- UL 1026: 2016 Edition 6
- UL 1017: 2017 Edition 10
- UL 60335-2-3: 2004 Edition 5
- UL 859: 2012 Edition 11
- UL 982: 2019 Edition 18
- UL 1082: 2009 Edition 6
- UL 60335-2-24: 2017 Edition 2

■ 中为检验技术具有家用电器 60335 系列基本覆盖全类目的 CNAS 和 CMA 授权资质，不再一一例举，可以查询 CNAS 认可附表为准，本机构认可可编号 L15898，CNAS 查询链接
https://las.cnas.org.cn/LAS_FQ/publish/externalQueryL1.jsp

CTNT has the CNAS and CMA authorization qualifications for the 60335 series of household appliances that basically cover all categories. I will not list them all here. You can check the CNAS accreditation schedule of the agency.

https://las.cnas.org.cn/LAS_FQ/publish/externalQueryL1.jsp

检测对象 Test product

- 厨房加工类家电 Kitchen processing appliances
- 食物储藏类家电 Food storage appliances
- 空气调节类家电 Air conditioning appliances
- 个人护理类家电 Personal Care Appliances
- 衣物处理类家电 Clothes Treatment Appliances
- 杀菌除害类家电 Sterilization and detoxification of household appliances
- 清洁卫浴类家电 Cleaning bathroom appliances
- 娱乐服务类家电 Home appliances for entertainment services



消毒杀菌类家用电器美国环保署 EPA 认证

Disinfection and sterilization equipment US Environmental Protection Agency EPA certification

- 依据《联邦杀虫剂、杀菌剂和灭鼠剂法案》(FIFRA) 规定，使用物理或机械手段诱捕、破坏、驱除或减轻任何在有害生物、植物或动物的工具或装置为受监管产品
- Any implement or device that uses physical or mechanical means to trap, destroy, repel, or reduce the presence of pests, plants, or animals is a regulated product under the Federal Insecticide, Fungicide, and Rodenticide Act (FIFRA)
- 中为检验技术为华南首批提供 EPA 服务机构 10 年经验、真实美国代理公司、并且具有提供法规和清关风险咨询能力
- 10 years experience, a real US agency, ability to provide regulatory and customs clearance risk consulting

服务产品 Service product

- 紫外线杀菌类家电（用于空气杀菌或水杀菌均适用）
Ultraviolet sterilization home appliances (applicable for air sterilization or water sterilization)
- 空气净化器（吸附过滤、负离子/电解、臭氧、紫外线功能等均适用）
Air purifier (applicable to adsorption filtration, negative ion/electrolysis, ozone, ultraviolet functions, etc.)
- 净水器（饮用水过滤、泳池或水疗池净化均适用）
Water purifier (for drinking water filtration, pool or spa purification)
- 驱虫类家电（高频驱虫器、旋转驱虫器、高分贝驱虫器、手持灭虫器、粘蝇贴、捕鼠器等均适用）
Insect repellent household appliances (high-frequency insect repellent, rotary insect repellent, high-decibel insect repellent, hand-held weight exterminator, sticky fly stickers, mouse traps, etc. are all applicable)

服务项目 Service item

- 公司注册
Company registration
- 器械生产设施登记
Device Manufacturing Facility Registration
- 企业生产年报
Enterprise production annual report
- 美国代理人服务
US Agent Services
- 40CFR 156.10 标签法符合性检查及指导培训
Labeling Law Compliance Inspection and Guidance Training
- 19CFR12.112 出口前通报表 FORM 3540-1 填报指导培训
Pre-export notification form FORM 3540-1 filling guidance training (NOA)
- FIFRA 法规咨询
40 CRF Chapter I Subchapter E FIFRA Regulatory Advisory



家电各国能效认证

National energy efficiency certification for home appliances

- 能效检测、能效标签注册、能效认证
- Energy efficiency testing, Energy efficiency label registration, Energy efficiency certification
- 中为检验技术同时提供检测服务和能效标签注册服务
- CTNT provides both testing services and energy efficiency label registration services

检测产品 Test item

- 厨房加工类家电 Kitchen processing appliances
- 食物储藏类家电 Food storage appliances
- 空气调节类家电 Air conditioning appliances
- 个人护理类家电 Personal Care Appliances
- 衣物处理类家电 Clothes Treatment Appliances
- 杀菌除害类家电 Sterilization and detoxification of household appliances
- 清洁卫浴类家电 Cleaning bathroom appliances
- 娱乐服务类家电 Home appliances for entertainment services

认证项目 Certification item

- 欧盟能效 Erp 检测 EU Energy Efficiency Erp Testing
- 欧盟能效 EPREL 标签 EU energy efficiency label EPREL
- 英国能效检测 UK energy efficiency testing
- 英国能效标签 UK Energy Label
- 美国能效 DOE US Energy Efficiency DOE
- 美国消费者协会 FTC 标签 American Consumer Association FTC Label
- 加州能效 CEC California Energy Efficiency CEC
- 澳洲能效 GEMS Australian Energy Efficiency GEMS



中为检验技术官方微信公众号

公司官网 Web: www.ctnt-cert.com

家用电器检测中心官网 Hous Web: www.ctnt-hous.com

深圳市中为检验技术有限公司（CTNT）

广东省深圳市龙岗区横岗街道横岗社区力嘉路 109 号

联系电话：19925425491 谢经理 座机：086-755-2868 0489



家电仪检测事业中心联系人谢经理微信